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Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredie behandling af forslag til lov for 
Færøerne om pantsætning af fangst i årene 
1956-1959. 

(Anden behandling findes i tidenden 
sp. 1877). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 135 stemmer. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive 
tilstillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredie behandling af forslag til lov om 
ændring i lov om oprettelse af en landsskatteret 
og om tilsynet med skatteligningen m. v. 

(Anden behandling findes i tidenden 
sp. 1776). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Udvalgets ordfører (Johs. E. Larsen): 
Udvalget har holdt et møde mellem anden 
og tredie behandling og indstiller lovfor- 
slaget til vedtagelse i den form, det fik ved 
anden behandling. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 138 stemmer. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive 
tilstillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden (sidste) behandling af forslag til 
folketingsbeslutning om Danmarks ratifika- 
tion af den i Genéve den 19. september 1949 
vedtagne internationale færdselskonvention. , 

(Første behandling findes i tidenden 
sp. 1408, udvalgets betænkning i tillæg B. 
sp. 159). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Sagen sattes til forhandling. 

Udvalgets ordfører (Victor Gram): Udval- 
get har holdt to møder og har herunder 
haft et samråd med justitsministeren til 
drøftelse af forskellige spørgsmål. Et af de 
problemer, man særlig har drøftet med den 
højtærede justitsminister, er spørgsmålet 
om udstedelse af carnet i forbindelse med 
kørsel i udlandet, idet udvalget fandt det 
ønskeligt, om man kunne finde frem til en 
forenklet fremgangsmåde ved udstedelse 
af sådanne carnets, der jo virker som en 
toldgaranti, og om man eventuelt også 
kunne nå frem til en længere gyldighed for 
disse carnets. Det er et spørgsmål, som ikke 
direkte omhandles i selve færdselskonven- 
tionen, et spørgsmål, som heller ikke direkte 
henhører under justitsministeren, men 
justitsministeren har velvilligst lovet at 
henlede finansministerens opmærksomhed 
på udvalgets synspunkter denne sag ved- 
rørende. Jeg skal med disse bemærkninger 
indstille forslaget til folketingsbeslutning til 
enstemmig vedtagelse. 

Justitsministeren (Hans Hækkerup): Jeg 
takker udvalget for den enstemmige ind- 
stilling. Jeg benytter lejligheden til at 
henlede den højtærede finansministers op- 
mærksomhed på det af udvalget rejste, 
spørgsmål. 

Hermed sluttede forhandlingen.. 
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